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Zápis zo schôdze predstavenstva 
 

Termín:  švrtok 17.3. 2015, od 20:00 hodin 

Miesto:   Veľká klubová miestnosť („Zasadačka“) klubu Pod-O-Lee 

Zápis vykonal:  Michal Buchovecký 

Prítomní:  Ondřej Karmazín P (príchod 20:24) 

   Jozef Šebák  M 

   Lukáš Tájek  SBC 

   Jozef Beneš  SBA 

   Michal Buchovecký ZSS 

   Michaela Reicheltová SP 

   Peter Mikolaj  SH 

   Vojtěch Vastl  SE 

   Jan Ševčík  SBD 

   Jakub Jenča  SD 

   Ota Tořínský  E (príchod 20:21) 

   Jakub Cmíral  ZSBD 

   Jiří Pospíšilík  ZSN (príchod 20:25) 

   Peter Beneš   SN (príchod 20:25) 

   Jaroslav Krejza  SG (príchod 20:26) 

   Filip Širc  VPU (nie je na prezenčnej listine) 

 

Hostia:   Kristýna Slavíková hosť 

  

Ospravedlnení:  Lukáš Kasič  SS 

Neospravedlnení: 
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M zahajuje schôdzu o 20:20 

Počet osôb s hlasovacím právom: 9 

20:21 príchod Ota Tořinský 

20:24 príchod Ondřej Karmazín 

 

Uznesenie č. 1 
Predstavenstvo klubu Pod-O-Lee schvaľuje program dnešnej schôdze zaslaný do konferencie 

predstavenstvo@pod.cvut.cz 15.3.2016 o 19:55 s pridaním bodov  

1. Sieťové pripojenie pre Tetyanu Yarchak ID 6343 

2. Členstvo v klube pre Luciu Breburdovú ID 4854 

(∑: 10; +: 9; -: 0; ±: 1; Uznesenie bolo prijaté) 

 

 

Kolečko 

Blok A - SBA Jozef Beneš  

Nič nové. 

Blok C - SBC Lukáš Tájek 

  Zakúpila sa váha na pečenie, behom 14 dní od zakúpenia sa 3x požičiavali pečiace formy, čo sa považuje 
za úspech. Riešili sa reklamácie trúb. Prebehla akcia „Spoznaj svojho správcu“, ktorá zaznamena rekordnú účasť. 

Blok D – SBD Jan Ševčík 

Problém so zmiznutím veci členke klubu zo študovne, ktorá bola zamknutá. Podozrenie na upratovačku, no 
tá vraj o ničom nevie. Začalo sa to riešiť s p. Makulovou. 

Blok F – referuje SN Petr Beneš 

Opäť sa pokazil výťah, servis pride zajtra. 

Info z návštevy riaditeľky SÚZ – referuje M Jozef Šebák 

Dnes (17.3.2016) prišla na návštevu riaditeľka SÚZu, ktorej sa ukázali klubové miestnosti a niektoré izby. 
Riaditeľke sa páčili DDR, zasadačka, GYM a hudobňa. Navštívila aj PC učebňu a pýtala sa koľko PC by sme tam 
potrebovali. Rozoberala sa aj téma o rekonštrukcii GYMu, keďže sa veľa financuje z klubových zdrojov, budeme 
chcieť nejaký príspevok. Plánuje sa výmena okien v menze a v GYMe, cena za jedno okno okolo 11 000 kč. 
Celkový dojem z návštevy bol veľmi dobrý. 
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Správca siete – SN Petr Beneš 

Serverovňa je vyčistená, na bloku F tiež. ZSN dodáva, že 30. marca sa vymení celá serverovňa na bloku C. 
Ďalej sa pracuje na kabeláži na bloku F. 

 

Správca databáz – SD Jakub Jenča 
 

Našiel si nového zástupcu, ktorý príde na ďalšiu schôdzu. Zo stránky zmizol zástupca správcu, kterého 
doplní. Začne sa venovať alarmu na bloku A, na ktorý doteraz nemal čas, kvôli problémom s platbami. 

 

P ďakuje Jozefovi Šebákovi za pomoc s platbami, ktoré chodili zle, kvôli problému s API Fio banky. 

Správca hudobne – SH Peter Mikolaj 
 

Rozbili sa ďalšie činely. Problém vzniká z malých trhliniek, ktoré nie sú spočiatku viditeľné a následne sa 
zväčšuju, preto sa nedá prísť na to, kto ich spôsobil. Upratal hudobňu. 

Správca projektov – SP Michaela Reicheltová 
 

Nič nové. 

 Správca systémov – ZSS Michal Buchovecký 
 

Problém s karťákom v GYMe, ukázalo sa, že problém vznikal kvôli nesprávnemu priradzovaniu platieb, 
ktorý SD vyriešil. 

Správca GYMu – SG Jaroslav Krejza 
 

Nový stojan na činky, ktorý hneď osadili. Kladie sa dôraz na upratovanie, aby ľudia nenechávali po sebe 
neupratané vybavenie. Pripravuje sa na zdraženie. Do konferencie čoskoro pošle rozvahu za GYM. 

Kolejní skupinka – referuje SBC Lukáš Tájek 
 

Kristýna Vračková dnes obchádzala všetkých ľudí. ktorých má pod sebou. Zo stavu miestností je zhrozená, 
sú v katastrofálnom stave. Chýbajú niektoré kľúče. M dodáva, že kľúče sa menili a nové vraj dostal Michal Neoral. 

 

SBC chcel pripojiť k sieti Tetyanu Yarchak ID 6343, no jej PC na sieť vôbec nereagoval. Vyskúšal ju 
pripojiť ku svojmu routeru, kde internet fungoval bez problémov. Riešilo to viacero ľudí, no nikto nevedel prísť na 
to, kde je problém. V notebooku používa nejaky software, umožňujúci pripojenie k internetu, ktorý má doma, no 
zároveň blokuje pripojenie k našej sieti. Je ochotná si zakúpiť APčko. Problémom sa bude zaoberať SN a ZSN, ak 
problém nevyriešia, požičajú jej APčko. 

M hovorí o členstve pre Luciu Breburdovú, ktorá si zaplatila služby v zime, no napokon dostala odpustok. 
Vrátenie sumy odmietla a požiadala o započítanie čiastky do letného semestra, ktorý by si napokon aj tak zaplatila. 
Platba sa teda počíta ako členský príspevok za leto. 
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Predrozpočet 
 

SG bude veľmi rád ak sa zmestí do 20 000kč na prevádzku. Akciu „Jak cvičit“ plánuje zorganizovať ešte 
pred skúškovým, rád by chcel aj vysvetľovať spôsob stravovania. Rieši sa aj audio, SH ponúka nepouživané 
reproduktory, SG argumentuje, že hotové riešenie bude lepšie. SBD poznamenáva, že zoznam je veľmi rozsiahly a 
každý sa v ňom stráca. SBD navrhuje celú sumu a je mu jedno na čo sa použijú. 

M sa vyjadril ku grantu na MEZI BLOKY. Grant sa bude udeľovať až po akcii, takže sa nevie, či nám bude 
udelený alebo nie. 

SP chce stolík do DDR. P hovorí, že jeden sa nachádza v GYMe, ktorý jej môže poskytnúť. 

M ďakuje Ondřejovi Grófovi za vymaľovanie DDRiek a namontovanie stojanu na projektor. 

SBA žiada 10 000kč na akcie pre obyvateľov, chce vynahradiť členom klubu to, že sa do bloku A už  
dlhšie nič neinvestovalo. Po tom ako videl, že zo strany predstavenstva nie je vôľa na to, aby mu uvedenú čiastku 
dali, rozhodol sa pre štandarných 2000kč na prevádzku. 

SBC chce opraviť klubový fotoaparát. 

SBD žiadal príspevok na náradie. M dodáva, že na tieto veci ma čerpať z čiastky na prevádzku. 

ZSN žiada o príspevok na nový notebook, ktorý chce kvôli Windowsom.  

SN uvažuje nad Wi-Fi riešením za 3 000 000 kč na celé Pod-O-Lee, hovorí o splátkovom kalendári.   

SH chce nové činely a syntetizátor.  

VPU hovorí o chýbajúcich PC v učebni. Takisto zásuvky na internet nefungujú. Chcel by do rozpočtu aj 
lampy kvôli nedostatočnému osvetleniu a fit loptu na sedenie. 

P hovorí o fonde malých projektov, z ktorého sa už dlhšiu dobu nečerpalo. Vyzýva k nápadom a 
možnostiam čerpania. Chce vymeniť všetky zámky. 

SG chce širokouhlý objektív na fotenie akcií. 

SP má problém s propagačnými materiálmi, kvôli riešeniu s ostatnými klubami to nestíha vybaviť do 
nedele, do kedy je možnosť čerpať prostriedky zo starého rozpočtu. 

 

Menovanie 
 

P menuje Lukáša Tájka ID 4403 za správcu klubového fotoaparátu a kamery GoPro s oprávnením ju požičiavať. 

 

22:37 predseda klubu ukončuje schôdzu. 
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V PRAHE dňa 17. marca 2016 

 

 

  ...................................................    ...................................................  
 Ondřej Karmazín Jozef Šebák 
 předseda kolejního klubu Pod-O-Lee místopředseda kolejního klubu Pod-O-Lee 


